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ZAPISNIK 
S 37. SJEDNICE VMO POTOK 

 
37. sjednica VMO Potok održana je 31.03.2022. (četvrtak) s početkom u 18:00 sati u prostorijama 
MO Potok, M. Butkovića 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
-     Zoran Frković, predsjednik VMO 
-     Marsel Gović, član VMO 
-     Emil Viola, član VMO 
-     Snježana Seršić, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
-     Leo Šamanić, zamjenik predsjednika VMO 
-     Alan Šustić, član VMO 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Informacija sa sastanka s Rijeka Plusom. 
2. Rasprava o zahtjevima pristiglim između dvije sjednice. 
3. Razno. 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
AD 1 
 
Predsjednik VMO Zoran Frković informirao je prisutne vijećnike o sastanku održanom 30.03.2022.  
s direktorom i suradnicima Rijeka Plusa. 
 
      Zaključak: 
 

 Svrha sastanka je upoznavanje i poboljšanje komunikacije između nadležnih službi 
Rijeka Plusa i mjesnih odbora te rješavanje i ubrzavanje realizacije Malih komunalnih 
akcija iz prethodnih godina i tekuće problematike. 

 Rijeka plus je od ove godine spojen s Rijeka Prometom i uveo je novu e-mail adresu 
info@rijeka-plus.hr na koju će se osim nadležnom referentu slati sve prijave 
oštećenja i prijedlozi kako bi se objedinio i ubrzao proces pravovremenog 
informiranja mjesnog odbora o statusu istog.  
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 Također je predloženo da se pojedinačni zahtjevi građana šalju Rijeka Plusu 
objedinjeno (tjedno ili mjesečno ovisno o njihovoj dinamici). 

 Budući da MO Potok nema planirane Male komunalne akcije iz nadležnosti Rijeka 
Plusa, niti neriješenih zaostataka po istima o ovoj temi se nije raspravljalo. 
 

 Iako se već godinama šalju dopisi, nude privremena i traži stalno rješenje još uvijek 
je najveći problem nedostatak parkirnih mjesta za stanare Potoka, te je nakon 
rasprave dogovoreno sljedeće: 

 
- Ponovno će se razmotriti prijedlog VMO Potok za povećanje cijene parkiranja u 1. 

zoni s postojećih 4 na barem 7 ili kako je više puta traženo 10 kn po satu kako bi 
se izbjegla sadašnja situacija u kojoj vozači koji dolaze iz raznih razloga na 
područje Potoka zbog nesrazmjera u cijeni u odnosu na obližnja parkirališta 
popune ova jeftinija na kojima stanarima s povlaštenim kartama jedino mogu 
parkirati 

 
- Zatražit će se sastanak predstavnika Rijeka Plusa i MO Potok s gradonačelnikom 

i  direktorom HEP-a kao vlasnikom zemljišta između ulica Nikole Cara i 1. maja      
(bivša Tvornica konopa) kako bi se postigao dogovor o izgradnji garaže na više                  
etaža čime bi se postiglo trajno rješenje i rasteretio gorući problem parkiranja u  

                 centru Grada. 
 
AD 2 

 

Predsjednik VMO Zoran Frković informirao je prisutne vijećnike o zahtjevima građana i dopisima 
primljenim između dvije sjednice.   
 
     Zaključak: 
 

 Odjel za komunalni sustav uputio je mjesnom odboru Potok obavijest da počinju 
radovi na izgradnji sustava odvodnje i pročišćavanja otpadnih voda aglomeracije 
Rijeka - Podsustav željeznički kolodvor koji će se izvoditi tijekom proljeća i ljeta  
2022. g. na području Potoka. 
 

 Predsjednik VMO Potok prisustvovao je prezentaciji prometnih rješenja za vrijeme 
izvođenja radova koju su 11.03.2022. u prostorijama Grada Rijeke, Titov trg 3 KD 
održali VIK i izvođač radova TD Godina d.o.o.   

 Radovi će se izvoditi na kolnicima i nogostupima u dijelu Cambierieve, ulice M. 
Butkovića, Z. Petranovića, te nogostupima u ulici N. Tesle. V. C. Emina i Krešimirove 
ulice pri čemu će biti na snazi i privremena regulacija prometa. 
 

 Vijeće prima na znanje odgovor Rijeka Plusa na dopis člana vijeća gdina Alana 
Šustića koji je izrazio nezadovoljstvo jer su ponovno odbijeni svi prijedlozi vijeća   
koji bi riješili problem s nedostatkom parkirnih mjesta za stanare Potoka.  

 U odgovoru se navodi sljedeće: 
-  povećanje cijena ne znači nužno smanjenje pritiska na lokaciju Potok 
- parkirališta na lokacijama Podpinjol i KBC Rijeka su specifična jer im gravitiraju 
pacijenti i zaposlenici KBC-a, pa se cijenom ciljalo na uvođenje reda i omogućavanje 
prometovanja navedenim lokalitetom 
- parkiralište u Krešimirovoj ulici (ex. Graciani) je pod koncesijom tj. nije u vlasništvu 
Rijeka Plusa 
- parkiralište Benčić mora biti dostupno korisnicima kulturnih sadržaja, te je iz tog 
razloga uvedeno isključivo satno plaćanje  
- Rijeka Plus je donio nove Opće uvjete po kojima je predloženo pravo na povlaštenu 
kartu isključivo na temelju prebivališta (a na kao do sada na temelju boravišta) čime 
se želi osigurati parkiranje upravo građanima grada Rijeke po povlaštenim uvjetima. 
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 Vijeće prima na znanje informaciju o javnom pozivu građanima za predlaganje 
projekata uređenja i održavanja komunalne infrastrukture na području mjesnog 
odbora u kojem žive. Poziv je otvoren od 28. ožujka do 15.  travnja 2022., a svoje 
prijedloge komunalnih zahvata građani mogu dostaviti u mjesni odbor, osobno ili 
putem e-maila,  također i u Direkciju za mjesnu samoupravu, osobno ili na e-mail: 
mjesna-smu@rijeka.hr,  kao i putem jednostavnog online obrasca.    
 

AD 3 
 
     Zaključak: 
 

 Na području MO Potok nema uređene parcele na koju bi vlasnici pasa mogli dolaziti 
sa svojim kućnim ljubimcima, već mnogi od njih koriste uređeni park za pse koji se 
nalazi u neposrednoj blizini u MO Banderovo. Stoga bi MO Potok putem komunalnih 
prioriteta postavio slavinu s tekućom vodom koja nedostaje u navedenom parku. S 
prijedlogom će se upoznati susjedni mjesni odbori Banderovo i Škurinjska Draga. 

 
 
 
Sjednica je završila u 20:00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 

Zapisničar: Predsjednik VMO Potok: 
 

Snježana Seršić    Zoran Frković 
  


